

Mtindo Rebranding Africa, opening October 28, 7pm

Opening of the exhibition and book launch at DiehlCUBE



Daniele Tamagni: Papa Petit, Copyright: FA254

please scroll down for German

MTINDO Rebranding Africa

29th October – 7th November

Opening: Friday 28 October, 7 pm

Press Talk: Friday 28 October, 11 am

DiehlCUBE

Emserstrasse 43, 10719 Berlin

In ***MTINDO Rebranding Africa***, Kenyan born Waridi Schrobsdorff and award-winning photographer Daniele Tamagni capture a new young generation of creative minds – so-called “style movers”. From musicians to artists and filmmakers, the aim of this photographic project is to present to the rest of the

world the power and the diversity of avant-garde creatives from the African continent. Hundreds of young talents in all fields of the arts are now contributing to the “future of Africa”, which is now, giving remarkable vibes to the local, national and international scenes.

Curated by Reiner Opoku, the exhibition at DiehlCUBE will feature a distinct selection of images taken from the book *MTINDO*, which is published by Skira and exclusively launched on the occasion of the exhibition before it's official sale starts in May 2017. Both Waridi Schrobsdorff and Daniele Tamagni will be present and available for interviews.

Daniele Tamagni, an Italian photographer, trained as an architect before travelling worldwide to document colourful fashion subcultures. Shooting style in locations outside of the presumed fashion contexts such as Brazzaville, Havana, Rangoon and Senegal, Tamagni seeks and finds outstanding examples of the art of expressing unique identities. In 2007 he won the Canon Young Photographer Award with a project about the Congolese dandies, Sapeurs of Brazzaville and in 2011 he won the World Press Photo in Arts & Entertainment category respectively.

Born in Kenya, Waridi Schrobsdorff has built herself a thriving career in the international fashion business. She has been working as a model for over 24 years. She moved to Berlin in 1993 and has been living there since, where she developed her passion for the arts and creative fields. As an ambassador for many charity projects, such as UNICEF and the Peter Ustinov Foundation, she is regarded as a high profile and trusted voice for Africa. As an expert in African fashion and arts and cultures she founded **FA254** in 2013.

The word *MTINDO* means “style” in Swahili, and yet “movement”. This photographic project is the expression of the movement *Rebranding Africa*.

Please join Waridi Schrobsdorff and Daniele Tamagni for our **press talk on October 28, 11am**. The exhibition opens at 7pm on October 28.

Exhibition dates: 29 October – 7 November 2016

Opening: Friday 28 October, 7 pm

Press Talk: Friday 28 October, 11 am Venue: DiehlCUBE

Emserstrasse 43, 10719 Berlin

Admission: Free

Website: www.galerievolkerdiehl.com

Email: info@galerievolkerdiehl.com

Publication: *MTINDO*, Ed. Waridi Schrobsdorff, with a foreword by Stephan Erfurt, all colour images by Daniele Tamagni, 218 pages, ISBN-978-88-572-3362-8, Skira Milano 2016, 35,00 €, official sale starts May 2017.

For press request, please feel free to contact:

Markus Müller

Bureau Mueller

Alte Schönhauser Str. 35

10119 Berlin

Germany

Phone: +49 (0) 30 20188432

E-mail: mm@bureaumueller.com

MTINDO is a photographic project commissioned by **FA254**.

For press inquiries: info@fa254.com

Mtindo Rebranding Africa, Eröffnung 28. Oktober, 19 Uhr, im DiehlCUBE



Daniele Tamagni: Trend Movers, Copyright: FA254

MTINDO Rebranding Africa

29th October – 7th November

Eröffnung: Freitag 28 Oktober, 19 Uhr

Pressegespräch: Freitag 28 Oktober, 11 Uhr

DiehlCUBE

Emserstrasse 43, 10719 Berlin

In MTINDO Rebranding Africa, zeigen die in Kenia geborene Waridi Schrobsdorff und der mehrfach ausgezeichnete Photograph Daniele Tamagni eine neue junge Generation kreativer Köpfe, so genannte "style movers". Neben den porträtierten Musikern, bildenden Künstlern und Filmemachern ist es das Ziel dieses Projektes, dem Rest der Welt die Kraft und die Vielfalt der avantgarde Kreativen des

afrikanischen Kontinents zu zeigen. Hunderte von junge Talente aus aller Bereichen der künstlerischen Arbeit tragen heute schon zur "Zukunft Afrikas" bei. Ihr Beitrag bestimmt in bemerkenswerter Weise die lokalen, nationalen und internationalen Szenen in denen sie sich bewegen.

Die Ausstellung im DiehlCUBE, kuratiert von Reiner Opoku, wird unter anderem eine hervorragende Auswahl von Bildern präsentieren, die Teil der Publikation Mtindo sind. Mtindo wird von Skira veröffentlicht und ist von Waridi Schrobsdorff herausgegeben. Das Buch wird exklusiv und vor dem offiziellen Verkaufsstart im Mai 2017 aus Anlaß der Ausstellung vorgestellt. Sowohl Waridi Schrobsdorff als auch Daniele Tamagni werden anwesend sein und für Interviews zur Verfügung stehen.

Daniele Tamagni ist ein als Architekt ausgebildeter Photograph, der auf weltweiten Reisen die vielfältigen Modesubkulturen dokumentiert hat. In dem er Stil an Orten ausserhalb des Mode Mainstreams, wie zum Beispiel in Brazzaville, Havana, Rangoon oder im Senegal aufgenommen hat, suchte und fand Tamagni herausragende Beispiele für die Kunst in einzigartiger Weise Identitäten auszudrücken. 2007 gewann er den Canon Young Photographer Award mit einem Projekt über Dandys im Kongo, die Sapeurs von Brazzaville und 2011 gewann er das World Press Photo sowohl in der Arts als auch in der Entertainment Kategorie.

Waridi Schrobsdorff wurde in Kenia geboren und hat sich durch eigene Initiative eine erfolgreiche Karriere im internationalen Modebusiness geschaffen. Für mehr als 24 Jahre arbeitete sie als Model. 1993 zog sie nach Berlin, wo sie seither lebt und ihre Leidenschaft für bildende Kunst und andere kreative Arbeitsfelder entwickelt hat. Sie arbeitet als Botschafter und international anerkannte Afrika Expertin für viele Wohltätigkeitsprojekte, unter anderem für UNICEF und die Peter Ustinov Stiftung. Vor allem um ihrem Interesse an afrikanischer Mode, Design und Kunst eine nachhaltige Form zu geben, gründete sie 2013 FA254.

Das Wort MTINDO bedeutet "Stil" in Swahili und gleichzeitig auch "Bewegung". Dieses Photographieprojekt ist ein Ausdruck der Initiative Rebranding Africa.

Waridi Schrobsdorff und Daniele Tamagni würden sich freuen, Sie zum Pressegespräch am 28. Oktober, 11 Uhr im DiehlCUBE begrüßen zu dürfen. Die Ausstellung MTINDO Rebranding Africa eröffnet am 28 Oktober um 19 Uhr.

Ausstellung: MTINDO Rebranding Africa kuratiert von Reiner Opoku

Ausstellungsdauer: 29 Oktober – 7 November 2016

Eröffnung: Freitag 28 Oktober, 19 Uhr

Pressegespräch: Freitag 28 Oktober, 11 Uhr

Ort: DiehlCUBE

Emserstrasse 43, 10719 Berlin

Eintritt: Frei

Website: www.galerievolkerdiehl.com

Email: info@galerievolkerdiehl.com

Publikation: MTINDO, Hrsg. Waridi Schrobsdorff, mit einem Vorwort von Stephan Erfurt, durchgängig farbige Abbildungen von Daniele Tamagni, 218 Seite, ISBN-978-88-572-3362-8, Skira Mailand, 35€, offizieller Verkaufsstart Mai 2017

Für Presseanfragen kontaktieren Sie bitte:

Markus Müller
Bureau Mueller
Alte Schönhauser Str. 35
10119 Berlin Germany
Phone: +49 (0) 30 20188432
E-mail: mm@bureaumueller.com

MTINDO ist ein Photographieprojekt das von FA254 beauftragt wurde.

Für Presseanfragen: info@fa254.com